
 

Ekerö 23 februari 2024

Fråga till socialnämndens ordförande Ove Wallin

Angående brev från de privata hemtjänstföretagen i kommunen.. 

Bakgrund:
På socialnämndens sammanträde den 7 februari fanns ett brev under punkten, anmälningar för
kännedom från kommunens privata hemtjänstföretag. Innehållet i brevet handlade om 
uppräkning av ersättningen till hemtjänstutförarna. ”De konstaterar att det varken 2021 eller 
2022 gjordes någon uppräkning. För 2023 höjdes den med endast 2 %, trots kännedom om 
den historiskt stora kostnadsökningen våra verksamheter stod inför”. I brevet framgick också 
att den ”oundvikliga konsekvensen av för låg uppräkning riskerar att företagen inte kan 
leverera rimlig kvalitet eller på sikt fortsätta sin verksamhet i kommunen”.
Uppräkningarna följer inte heller SKR:s omsorgsprisindex, OPI (preliminärt 4,7 %).
De avslutar sitt brev med att de gärna vill se ett möte i närtid, för att diskutera såväl 
ersättningen som hur vi skapar bättre förutsägbarhet och långsiktiga förutsättningar att verka i 
kommunen. De välkomnar också relevant representation från politiken vid ett sådant möte.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till dig.

- Hur och på vilket sätt har du som ordförande bemött detta brev?

Öpartiet

Desirée Björk


